
 

 

PROTOKOLL STYREMØTE nr 2 
KARMØY HUNDEKLUBB 2025 
TIRSDAG 04.03.2025, KARMØY HUNDEKLUBB, SKUDENESHAVN 

Til stede: Leif Terje Iversen, Lillian Karin Johannessen, Trygve Hermann Helgesen, Astrid Jægtvik, 
Elisabeth Førland, Tone Høines, Stephanie Sterri 
Meldt fravær: Kine Merete Helle Ærlig 

Ikke til stede:  

 

 

Sak nr: Sak: Evt. 
ansvarlig: 

08/25 Gjennomgang av referat/protokoll fra møte 1, 14.01.2025 
 
-> ingen kommentarer 
 

 
 
 

09/25 Godkjenne referat/protokoll fra møte 1, 14.01.2025 
 
-> signert av alle 
 

 

10/25 Økonomi: oppdatering fra Marie 
 
Har søkt støtte hos gavefondet hos Skudenes og Aakra Sparebank.  
 
Har mottatt medlemsavgifter fra NKK til nå i år.  
(Der er fortsatt utestående kontingent (ubetalte medlemskrav)) 
 
 

 

11/25 Info fra NKK: 
 

 Innsending av skjema angående lovmal  
Gjennomgang av KHKs lover – alt ok 
-> Lillian sender inn skjema 
 

 Informasjon fra Hovedstyre i NKK angående organisasjons- og 
komité endringer 
 

 Hundens dag 2025 
-> der er en gjeng i klubben som ønsker å lage til et 
arrangement denne dagen.  
 

 Klubbinformasjon vedr. medlemskontingent 
-> NKK sender ut purring på ubetalte medlemskrav etter mars. 
Karmøy HK legger også ut en oppfordring til sine medlemmer 
om å sjekke status. 
 
 

 



 

 

12/25 Statusoppdatering Skeie og Skudeneshavn: 
 

 Taket på kontaineren i Skeie er nesten ferdig. Mønet og beslag, 
samt litt listing mangler.  
 

 Porten i Skudeneshavn er byttet ut med ny. 
 

 Det er tettet rundt terrassen i Skudenes. 
 

 Gjerdet er stivet av i Skudenes 
-> Lillian leger ut innlegg om at området nå låses igjen og at man 
kan få nøkkel for å få tilgang mot et depositum. 
 

 Det er hengt opp en rullegardin over ene vinduet i brakka med 
rosetter for å hindre solbleking. Der er kjøpt inn rullegardin som 
skal henges på det andre vinduet også. 
-Lillian henger denne opp så snart som mulig. 
 
 

 

13/25 Årsmøte NKK Rogaland; 16.03.2024: 
 
Klubben har 286 medlemmer, og kan derfor sende 3 representanter. 
 
Fra Karmøy Hundeklubb sendes: 
 

 Leif Terje 
 

 Velger de siste to når nytt styre er satt etter årsmøtet.  
 

➔ Lillian sender mail og melder på 3 stykker.  
 

 
 
 

14/25 Årsmøte 2024: Gjennomgå alle dokumenter i forbindelse med Årsmøtet 
 

 Gjennomgang av innkomne forslag til Årsmøtet 
 

 Budsjett gjennomgått.  
 

 Lillian setter sammen årsmøtepapirene og sender de til resten av 
styret for gjennomlesning før de skal publiseres. 
 

 Oppgaver under Årsmøtet; 
-Medlemslister/sjekk av stemmeberettige: Lillian 
-Elisabeth ønsker velkommen, åpner Årsmøtet, og går gjennom 
punktene frem til Ordstyrer er valgt. 
-Ordstyrer: Jostein foreslås som ordstyrer. 
-Referent: Lillian foreslås som referent. 
- Stephanie kjøper inn kjeks, frukt og brus. 
 

 Mestvinnende 2024: 
-Utstilling: der er kommet mail om e-post sendt 15. februar 
godkjennes, da mailen sendt 31. desember ikke var gått gjennom.  

 



 

 

-> Styret velger å ikke ta med denne mailen, da det tidligere ikke er 
godkjent innsendinger sendt så tidlig som 1. januar. Kun mailer 
som er sendt og kommet gjennom innen fristens utløp er 
gjeldende.  
-AG, RL og LP listene er klare. Listene for utstilling må 
dobbeltsjekkes. 
-Lillian sender liste til Tone over hvilke premier som behøves  
 

 Blomster til de som går ut av styret, 4 buketter/oppsatser kjøpes 
inn. 
 

15/25  Eventuelt: 
 

a. Ekaterina Klinova har spurt om klubben er interessert i å ha et kurs 
innen Kreativ lydighet for å prøve å trekke mer interesse til sporten 
lokalt.  
- Ekaterina kan ha kurs hos oss, dersom det er minst 4 deltakere 
påmeldt, slik at klubben ikke går i minus.  
-> Lillian tar kontakt med Ekaterina og avklarer detaljer om dato, 
påmeldingsfrist osv. 
 

b. Spørsmål fra Stephanie og Marie angående valpekurs, skal vi ha 1 
person per hund, eller skal det være mulig at flere familiemedlemmer 
deltar med samme valp til prisen for 1 
-> styret velger å la Stephanie og Marie selv ta avgjørelsen alt etter hva 
som fungerer best for dem som instruktører. 
 

c. Rallystevne siste helg i april blir sannsynligvis ikke fylt opp pga SBK har 
satt opp stevne samme helg.  
->Lillian spør derfor NKK om det er mulig å sette opp en ekstra klasse 1 
og 2 ene dagen og en ekstra klasse 3 og Elite andre dagen dersom der 
er mange ledige plasser. 

 

 

  DATO NESTE STYREMØTE: 24. mars 2025 etter Årsmøtet             

 

 

 

 


